

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2046/Add.3
25 May 1964

Limited Distribution

AUSTRIAN IMPORT RESTRICTIONS

Consultations under Article XXII

Addendum

The Government of the United States has informed the Executive Secretary that a request has been addressed to the Government of Austria for a resumption of the consultations opened in November 1963 under paragraph 1 of Article XXII concerning restrictions¹ maintained by Austria. The United States has asked that penicillin (BTN 30.034) be included in the list of items to be covered in the consultations.

The United States has also informed the secretariat that the consultations are scheduled to be resumed in Geneva on 3 June.

¹The items included in the earlier consultations are listed in L/2046 and L/2046/Add.2.

RESTRICTIONS A L'IMPORTATION APPLIQUEES PAR L'AUTRICHE

Consultations au titre de l'article XXII

Addendum

Le gouvernement des Etats-Unis a fait savoir au Secrétaire exécutif qu'il a demandé au gouvernement autrichien que soient reprises les consultations engagées en novembre 1963, au titre du paragraphe 1 de l'article XXII, concernant les restrictions encore appliquées par l'Autriche¹. Les Etats-Unis ont demandé que la pénicilline (no 30.034 de la NTB) soit incluse dans la liste des produits qui feront l'objet des consultations.

Les Etats-Unis ont également fait savoir au secrétariat qu'il est prévu de reprendre les consultations le 3 juin à Genève.

¹ Les produits sur lesquels ont porté les consultations antérieures sont indiqués dans les documents L/2046 et L/2046/Add.2.